
     

 
 
Motie 
 
De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 16 april 2025. 
 
Overwegende dat:  
 
- Het College heeft aangekondigd per 1 juni 2025 te willen stoppen met het 

hebben van door Biesieklette beheerde bewaakte fietsenstallingen in 
Naaldwijk en de strandopgang bij Ter Heijde; 

 
- De reden is vooral bezuiniging en voor wat betreft Naaldwijk de te lage 

bezetting; 
 
- Gebleken is dat in Naaldwijk de gemeente zelf zorgdraagt voor de personele 

bezetting met mensen met afstand tot de arbeidsmarkt. De gemeente zou 
zorgen voor 5 personen, maar kon de laatste periode maar slechts voor 2 
personen zorgen ondanks verzoek het aantal aan te vullen; 

 
- Sluiting in Naaldwijk betekent niet alleen het gemis van de goede 

voorziening, maar ook het zonder werk raken van 2 zeer betrokken 
medewerkers die  waarschijnlijk weer teruggaan naar een uitkeringssituatie 
en ook het verlies van een openbaar toilet dat immers bij de bewaakte 
fietsenstalling hoort; 

 
- Saillant is dat vanuit Biesieklette steeds is aangegeven dat de plek in 

Naaldwijk verkeerd was en verplaatst zou moeten worden naar de 
fietsenstallingsmogelijkheid achter de Tuinen of op het Van Tijnplein. De 
gemeente wenste steeds de huidige plek te handhaven; 

 
- Bij Ter Heijde wenste de gemeente 2 locaties beveiligd te zien en dat maakte 

de kosten onnodig hoger en voorts wenste de gemeente dat het hele 
seizoen bewaking plaatsvond en niet enkel op dagen dat de temperatuur 
boven bijv. 25 graden was en ook dat maakte de kosten onnodig hoger. In 
Ter Heijde zorgt Biesieklette voor 2 personen met afstand tot de 
arbeidsmarkt die de bewaking doen; 

 
- De kosten die het College opgaf voor beide bewaakte fietsenstallingen waren 

te hoog en kunnen veel lager worden als de eisen vanuit de gemeente 
worden bijgesteld; 

 
- Inmiddels hebben vele inwoners geklaagd over het wegvallen van met name 

de fietsenbewaking bij de strandopgang en ook de Westlandse Fietsersbond 
en onze fietsburgemeester Frank Rijneveen protesteren;  
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- Er worden steeds meer fietsen gestolen. Het gebruik van de fiets wordt 
terecht zeer gestimuleerd. Inwoners willen dan ook dat de gemeente 
zorgdraagt voor beveiligde fietsenstallingen;  

 
Verzoekt  
 
1.  De bewaakte fietsenstalling bij de strandopgang Ter Heijde ook na 1 juni 

voort te zetten en te bezien op welke wijze met minder kosten de bewaking 
kan worden gecontinueerd;  

2. Snel onderzoek te doen om ook bewaakte fietsenstallingen in te richten bij 
onze andere strandopgangen; 

3. Te bezien in hoeverre in Naaldwijk op een andere locatie een bescheidenere 
bewaakte fietsenstalling kan komen;  

4. De 2 medewerkers van de huidige Biesieklette in te blijven zetten voor de 
bewaking van fietsen en met hen overleg te plegen daarover;  

5. Maatregelen te nemen dat het openbaar toilet op de huidige fietsenstalling 
gebruikt kan blijven worden ook na sluiting van de bewaakte fietsenstalling. 

 
Gaat over tot de orde van de dag. 
 
Namens de fractie van Westland Verstandig, 
Peter Duijsens 


